

United Arab Emirates
Ministry of Interior
General Directorate of Civil Defense
General Directorate of Civil Defense - Sharjah
Building File No. 2018-3-54927

Certificate No. 2023-3-1859584

Certificate of Meeting the Conditions of Prevention and Safety of Buildings

This certificate was issued on the basis of the Cabinet decision No. 24 of 2012 regarding the organization of civil defense services in the country

Owner	Mohamed Buti Ali Ababdouli	Nationality	United Arab Emirates	Plot No.	1954
Address	Muwaileh Commercial - Sharjah	Contractor		Consultant	

Issue Date 13/11/2023 Expiring Date 31/08/2024

The building was inspected and found to meet the preventive safety conditions on 13/11/2023

Notes:

- The fees was paid with receipt No. (199753431219604341)
- The annual periodic maintenance contract for safety and fire protection devices and equipment from (MMG Security and Safety Equipment Installation LLC – Sharjah Branch) was approved by Contract No. (1825550 -3-2023) dated (11/10/2023)
- Any modifications in safety and fire prevention systems, devices and equipment or activity requires prior approval from the Civil Defense.

- In the event of violation of any of the requirements of prevention and safety, the facility will be fined (according to the aforementioned cabinet decision).
- This certificate is valid for one calendar year and is renewed annually from the date of (13/11/2023)
- The building must be linked to your Hassantuk system to protect the buildings - contact number (800333363).

Tel: 06 – 5163333 Fax: 06-5654278

Website: www.shjed.gov.ae

Complaints and Suggestions System: www.fms.ae

Our vision: that the United Arab Emirates be one of the best countries in the world in achieving security and safety

Copy number 1 - 14/11/2023 09: 18 AM - jintojohn 1/1

[QR affixed]



Approved
[signed]

Emergency

997
999



رقم الشهادة: 2023-3-1859584

رقم ملف المبني: 2018-3-54927

شهادة استيفاء شروط الوقاية و السلامة للمباني

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالدولة

رقم الأرض	1954	المالك	محمد بطي علي العبيدولي
رقم الأرض	1954	العنوان	شارع مويج التجاري - Sharjah - Commercial Mwatleh
الاستشاري	United Arab Emirates	المقاوم	المقاوم



تاريخ الإصدار 13/11/2023 تاريخ الانتهاء 31/08/2024
تم الكشف على المبني وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 13/11/2023
ملاحظات:

- سدد الرسوم بإيصال رقم (199753431219604341)
- اعتمد عقد الصيانة الدورية سنوياً لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من (م ام جي التركيب معمار الأمن والسلامة ش ذ م م - فرع المشاركة) بعقد رقم (2023-3-1825550) بتاريخ (11/10/2023)
- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقه من الدفاع المدني .

يعتمد

للطوارئ

997

999

Emergency

- في حال الإخلال بأي من اشتراطات الوقاية والسلامة سيتم مخالفة المتنأة (حسب القرار الوزاري اعلاه) .

- تسري صلاحية هذه الشهادة لمدة سنة ميلادية واحدة و تجدد سنوياً من تاريخ (13/11/2023)

- يجب ربط المبني بنظام حصنتك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363)

الموقع الالكتروني: www.shjcd.gov.ae

فاكس: 06 - 5654278

هاتف: 06 - 5163333

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae

رؤيتنا أن تكون دولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل دول العالم في تحقيق الأمن و السلامة